
Zápis z výborové schůze MO ČRS Strakonice 
7.11.2007 

  
1) Prezence 

a) Přítomni : Jungvirt, Novotný, Gracík, Petráš, Feistmantl, Šmat, Šobr, Hnilička,   
Erhart(DK). 

b) Omluveni : Metelec, Paul, Mareš, Švelch. 
2) Došlá pošta 

a) Faktury (kromě běžných výdajů) 
i) 43 922 Kč Salvete za dopravu betonu, beton, stavební materiál a zámečnické práce 

na stavbě sádek 3 a 4. 
ii)  1 488 Kč Ladislav Paroubek za bagrování. 

b) Prověrky proběhnou 20.11.2007 od 11,00 hod, zúčastní se Novotný, Šmat, Hnilička a 
Bláha z komise pro přejímku násad (případně Kovařík) 

c) Vezírek. 
d) Zadržená povolenka p.Lang 

3) Projednáno 
a) Úřední hodiny v kanceláři budou v listopadu 12. a 26. a v prosinci potom každé 

pondělí, vždy od 13,00 do 15,00 hod.  
b) Předseda Milan Jungvirt informoval o jednání krajské konference. Byl schválen návrh 

ceníku povolenek. Krajská mimopstruhová za 1100 Kč a pstruhová 1200 Kč.  
c) Gracík seznámil výbor se zjištěnou situací ohledně pozemků p. Poláka na Podskalí. 
d) Hospodář Novotný seznámil výbor s výsledky podzimních výlovů a vysazení ryb do 

revíru. Na Otavu 3 bylo celkem vysazeno 3 650 kg kapra (4 225 ks) a na Otavu 4 
celkem 4 050 kg (4 489 ks). 

e) Mareš předal informace o průběžném plnění rozpočtu. 
f) Výbor jednal o odměnách členům výboru. Bylo rozhodnuto vyplatit Jungvirtovi, 

Novotnému a Šmatovi zálohovou odměnu ve výši 5 000 Kč.  Ostatní bylo odloženo na 
příští výbor. 

g) Odbahnění rybníka Blatský. Podle neoficiálních informací je dotace na odbahnění 
schválena. Výbor rozhodl, že výběrové řízení na stavbu provede najatá firma.  

h) Koupě pozemku u Blatského od ČZS. Vzhledem k tomu, že pozemek byl převeden na 
Město Strakonice, bude další jednání probíhat s tímto majitelem. 

i) Byly učiněny další kroky v převodu pozemku pod garáží na sádkách od státu do 
našeho majetku. 

j) Stavba sádek 4,5 pokračuje stavbou opěrné zdi, kolaudace musí proběhnout do 
července 2008. 

k) 1.listopadu proběhlo kolaudační řízení na Střelu2. Kolaudace je podmíněna splněním 
cca 5 drobných požadavků. 

l) Byly nakoupeny tržní ryby celkem za 90 000 Kč. 
m) Byla uzavřena dohoda se Sborem dobrovolných hasičů Drachkov o zajištění krmení 

ryb. MO zajistí násadu, hasiči zajistí krmení a MO následně odkoupí za cenu přírůstku 
30 Kč/kg.  

n) Na sádkách proběhne vánoční prodej kaprů v ceně 60 Kč za kg. 
o) Podzimní členská schůze bude 7.12. od 18,00 ve školní jídelně ZŠ Dukelská. 

4) Příští výbor 4.12.2007 od 17 hod na sádkách. 
 

zapsal Zdeněk Gracík 
upravil a schválil Milan Jungvirt 


